
 

Voorzitterswoord 

 

Dames en heren, 

Hartelijk welkom op het openbare deel van onze Algemene Leden vergadering. Als voorzitter van 
Koninklijke CBM ben ik blij zoveel leden te zien. Een bijzonder woord van welkom aan onze externe 
gasten. Wij ontvangen jullie graag op deze bijzondere locatie en hebben een interessant programma 
samengesteld.  

Vandaag zijn we te gast in Paleis het Loo. Een betere plaats om als ‘Koninklijke CBM’ je Algemene 
Ledenvergadering te vieren, kan ik me eigenlijk niet indenken. Julie zijn getuigen van een echte 
primeur. Paleis het Loo opent namelijk voor het eerst de deuren voor publieke events. Geweldig dat 
wij als meubelindustrie en interieurbouw hier het spits mogen afbijten. De inrichting van het paleis is 
een sterk staaltje Nederlandse vakmanschap. Daar zijn wij als branche super trots op. 

Beste mensen 

Ik zie vandaag veel ondernemers in de zaal. Collega ondernemers die van uitdagingen houden en niet 
bang zijn hun nek uit te steken. Ondernemers die met trots, passie en vakmanschap de mooiste 
meubels en interieurs maken. Waarvan een deel zelfs de hele wereld over gaat. MKB ondernemers 
vormen de kurk waar onze maatschappij op drijft. Wij brengen dynamiek in de samenleving, zorgen 
voor vernieuwing en creëren als banenmotor veel werkgelegenheid.  

Maar ondernemerschap staat niet stil. We moeten ons telkens opnieuw uitvinden en nieuwe wegen 
inslaan om de continuïteit van de branche en onze leden te garanderen. Daarom heeft het bestuur het 
thema ‘Toekomstig Ondernemerschap’ als strategische ambitie voor de komende jaren.  

Wij spelen als branche een belangrijk rol in de samenleving. De meubelindustrie en interieurbouw 
heeft de schone taak om de woon-, werk- en relaxomgeving van mensen te verfraaien en functioneel 
en duurzaam te maken. Veel huizen zijn ingericht met in Nederland geproduceerde meubelen. Veel 
interieurbouwers installeren de meest fantastische balies, kasten, keukens, meubelen en interieurs 
voor een grote verscheidenheid aan bedrijven. Daarmee leveren wij als branche een belangrijke 
bijdrage aan het woon- en werk- en leefplezier van veel mensen in Nederland en daarbuiten. 

Ondernemers vinden het geweldig om te ‘Ondernemen’. Maar die medaille heeft ook een keerzijde. 
Het runnen van een onderneming is lang niet altijd een pretje. Wij krijgen steeds meer wetten, regels 
en verplichtingen. Maar lopen als ondernemers aan tegen een berg aan administratieve lasten. CBM 
lobbyt met collega branches voor concrete lastverlichting bij het nieuwe kabinet. Maar daar is nog een 
wereld te winnen.  

Eerlijke concurrentie is ook een punt van zorg. Op zich is concurrentie goed. Het houdt je scherp en 
maakt je inventief. Maar dan moet er wel een gelijk speelveld zijn. En daar ontbreekt het soms aan. 
Neem nou de toestroom van Fast Furniture uit China. Nederlandse ondernemers houden zich keurig 
aan alle wetten en regels. Maar wie controleert of Chinese producenten zich ook aan onze regels 
houden? Zo ontstaat er een ongelijk speelveld, waar wij veel last van hebben. 

Het afgelopen jaar hadden we als branche een aantal flinke uitdagingen. Hoge inflatie, stijgende 
kosten, lage economische groei, regionale conflicten en oorlogen. Een pittige cocktail met negatieve 
gevolgen, ook voor onze branche. De conjunctuur monitor van CBM - over de eerste helft van 2024 – 
laat een stevige daling zien van omzet, orderintake, investeringen en winstgevendheid. Het wordt 
steeds moeilijker stijgende kosten fatsoenlijk door te berekenen in de verkoopprijzen. Gelukkig is het 
niet alleen kommer en kwel. Er zijn ook bedrijven die nog steeds mooie resultaten behalen. Maar de 
conjunctuur monitor laat duidelijk zien dat veel bedrijven verlies hebben geleden in de eerste helft van 
2024. 



 
 

De afgelopen jaren heeft CBM een mooie ontwikkeling doorgemaakt. Wij zijn gegroeid van een 
traditionele werkgeversorganisatie, met thema’s als cao, pensioen en vakopleiding etc. naar een 
proactieve brancheorganisatie, die met toonaangevende projecten de duurzame en circulaire transitie 
mogelijk maakt. Dat doen we primair voor onze leden. Maar het wordt ook opgemerkt in de 
buitenwereld. In 2024 heeft CBM twee mooie prijzen ontvangen. De Circular Chain Award voor ons 
project Wood Loop. En de Mans LeJeune Award, omdat wij als branche organisatie met ons 
vooruitstrevende duurzaamheidsbeleid een inspirerend voorbeeld zijn voor ander branches.  

Verder hebben we met een aantal woonmeubel-fabrikanten - waaronder ons bedrijf - een mooie 
circulaire presentatie verzorgd tijdens de Dutch Design Week in Eindhoven. En ….vers van de pers…. 
we hebben vorige week ook een grote subsidieaanvraag binnen gehaald, voor de ontwikkeling van 
een circulaire standaard en uitgebreide producenten verantwoordelijkheid voor de branche (upv 
meubel). Daar gaan we de komende jaren flink onze tanden in zetten. 

Als laatste wil ik melden dat 2025 een belangrijk transitiejaar wordt voor CBM. Eind volgend jaar gaan 
we namelijk afscheid nemen van de huidige directeur Kees Hoogendijk. Inmiddels is er een 
selectiecommissie benoemd, die zich met de opvolging gaat bezig houden.  

Dames en heren, 

Ik ga afsluiten. We hebben een spannend jaar voor de boeg. Een jaar met nieuwe uitdagingen en 
strategische ambities. En een jaar waarin we op zoek gaan naar een nieuwe directeur. Maar vandaag 
vieren we onze Algemene Ledenvergadering en genieten we van de koninklijke omgeving van Paleis 
het Loo. Ik wens jullie veel inspiratie toe en vanaf deze plaats alvast prettige feestdagen en een 
voorspoedig nieuw jaar.   

Marieke van den Berg 

 


